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2017Z10823 

Vragen van de leden Gerbrands en Agema (beiden PVV) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat 
verpleeghuizen Careyn bijna kopje-onder gaan (ingezonden 15 augustus 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verpleeghuizen Careyn gaan bijna kopje-
onder»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het hebben van een speciaal draaiboek voor inspectie-
bezoeken maar een doel heeft en dat is de Inspectie voor de Gezondheids-
zorg (IGZ) om de tuin leiden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u tevens de mening dat de IGZ vooral onaangekondigde bezoeken moet 
afleggen, omdat alleen dat een eerlijk beeld geeft van de situatie? 

Vraag 4
Vindt u dat het onacceptabel is dat medewerkers voorafgaand aan een 
inspectiebezoek worden geïnstrueerd dat zij geen persoonlijk ongenoegen 
mogen uiten en geen ongevraagde extra informatie mogen geven? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Welke stappen gaat u ondernemen om deze praktijken een halt toe te 
roepen? 

Vraag 6
Komt de veiligheid van de bewoners in gevaar doordat er met niet-
gediplomeerde vakantiekrachten gewerkt wordt? Bent u ook heel benieuwd of 
deze vakantiekrachten ook ingezet worden tijdens de inspectiebezoeken? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat de bedrijfsvoering verziekt is en dat groter niet altijd 
beter is? 
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Vraag 8
Vindt u dat de IGZ nu eindelijk eens de opsplitsingsbevoegdheid moet 
krijgen, zodat deze organisatie opgeknipt kan worden in kleine locaties en zo 
opnieuw kan beginnen?
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